
                         Utvecklingskonferensen 2019 i Ljungsbro 

 

Närvarande föreningar: Knähaken, Västkusten, Skaraborg, Mälardalen, Värmland, SNN, 

Svanrevet, EOS, Bergslagens Solsport, Gränsbygden och Nakenkultur. 

• Medlemspass: Diskuterades om att övergå till att använda en app i mobilen. FS ska 

titta på detta. 

• Medlemsregister: Arbetet fortsätter, men det är ett stort motstånd från flera 

föreningar mot detta. 

• Tillsammans: Många föreningar idag slutar med den tryckta medlemstidningen och 

har en webbtidning istället. Det finns både för- och nackdelar med detta. En fördel är 

att vi skulle spara över 100 000 kr i tryckkostnader.  

• Funktionärer: En motion från en förening ska skrivas om att även funktionärer som 

deltar på RM ska få ersättning. 

• Nakenbad: Förbundet ska stödja föreningar vid bildandet och bevarandet av 

nakenbad. 

• Medlemskap: Hur gör vi för att öka antalet medlemmar? Olika förslag framfördes 

bl.a. att anordna lägerverksamhet. 

• GDPR: Webmaster SNF redogjorde hur förbundet har tecknat ett 

personsuppgiftsbiträdesavtal med Stig Theodorsson och att föreningarna inte 

behöver teckna separata avtal med Stig utan att det räcker med förbundets avtal. 

Däremot behöver varje förening tala om för sina medlemmar hur de hanterar 

medlemsuppgifterna enligt dataskyddsförordningen GDPR.  Om någon förening 

behöver hjälp med detta kontakta webmaster@naturistforbundet.se 

• Samarbete: Det vore bra om föreningarna kunde samarbete mer. 

• Reflektion: Min högst personliga reflektion över denna utvecklingskonferens är att 

den genomfördes på ett bra sätt och var mycket givande. 

• Avslutning: Utvecklingskonferensen bör hållas på våren även nästa år innan en 

utvärdering kan göras, vilket som är bäst, att ha det i samband med RM eller att ha 

det på våren. 

 

Antecknade gjorde: 

Göran Fredriksson webmaster SNF 

 


